

目次

《中国软科学》2021年第4期

战略与决策

- 论我国公共利益举报法律制度的构建 柴瑞娟 1
- 重大科技基础设施运行效益影响机制研究
——基于“投入—产出”视角的定性比较分析
..... 敦 帅 陈 强 陈 力 谢智敏 11

科技与产业

- 农产品贸易开放减少农村贫困了吗?
——基于空间溢出效应的视角 伍骏骞 王海军 王无为 22
- 基于虚拟联盟的我国装备制造业与生产性服务业融合机制研究
——基于扎根理论的质化研究 綦良群 王 琛 王成东 32

科技与社会

- 我国医护人才流失隐患及其动机干预启示
——基于后代从医意愿的调查研究
..... 周小兰 赵 鹏 李欢欢 42
- 当社区矫正遇见精准扶贫:欠发达地区社区矫正新模式研究
..... 朱晓静 51

城镇化与区域发展

- 制造业转移的路径、影响因素与促进效应
——以长江经济带制造业转移为例
..... 叶堂林 李治锦 何悦珊 李东恒 李国梁 60

多样化联系空间与集群发展:基于“中观轨迹”的演化分析	吴磊 张可云 李贵才	71
黄河流域旅游业碳排放脱钩效应测度与空间分异研究	黄国庆 汪子路 时朋飞 周贻	82

企业管理与项目管理

新兴技术产业初始市场结构形成的影响因素研究:基于有序 Probit 模型	曹兴 罗会华	94
机器人使用对工作绩效的影响及其作用机制 ——以中低端技能岗位员工为例的研究.....	周文斌 王才	106
经济政策不确定性对企业投资的影响 ——基于投资者情绪的中介效应 ...	黄虹 卢佳豪 黄静	120

理论·方法与案例

谁在种地? ——农村居民生产经营选择的影响因素分析	秦聪 郭婧	129
中国省域科技创新效率的影响因素及时空异质性分析	陈银娥 李鑫 李汶	137
养殖户风险偏好度量的潜在偏误 ——基于实验经济学和量表法的对比研究	王建华 布玉婷 杨晨晨 唐建军	150

学术动态与新视点

商标侵权事件如何引发品牌资产损失? ——基于模糊集的定性比较分析.....	谌飞龙 卢伟琪	163
政策不确定性、银行信贷供给与企业投资	张琦 吉富星 潘攀	173
信用评级机构对发债企业的监督效应研究 ——基于过度投资抑制的视角.....	赵立军 雪莲	183

Contents

- On the Construction of Public Interest Whistle Blowing Legal System of China CHAI Ruijuan (1)
- Study on the Impact Mechanism of Operational Benefits of Large Research Infrastructure:
Qualitative Comparative Analysis Based on the Perspective of "Input-Output"
..... DUN Shuai et al. (11)
- Is Agricultural Trade Opening to Reduce Rural Poverty?
—From the Perspective of Spatial Spillover Effect WU Junqian et al. (22)
- Research on Convergence Mechanism of Equipment Manufacturing and Producer Services in China from
the Perspective of Virtual Alliance—Qualitative Research Based on Grounded Theory
..... QI Liangqun et al. (32)
- Early Warning and Motivational Intervention Enlightenment of Brain Drain of Medical Staff
—Study based on Intention toward Posterity's Engagement in Medical Work
..... ZHOU Xiaolan et al. (42)
- Research on the New Model of the Community Correction in the Grass-roots Level When the
Community Correction Meets the Precision Poverty Alleviation ZHU Xiaojing (51)
- Route, Influencing Factor and Promoting Effect of Manufacturing Industry Relocation
—Take the Manufacturing Industry Relocation in the Yangtze River Economic Belt as an Example
..... YE Tanglin et al. (60)
- Diversified Connection Space and Cluster Development: An Evolutionary Analysis Based on "Meso Trajectory"
..... WU Lei et al. (71)
- Measurement and Spatial Heterogeneity of Tourism Carbon Emission and Its Decoupling Effects:
A Case Study of the Yellow River Basin in China HUANG Guoqing et al. (82)
- Research on the Factors Influencing the Formation of Initial Market Structure of Emerging Technology Industry:
Based on Ordered Probit Model CAO Xing et al. (94)
- Impact of the Utilization of Robots on Job Performance
—Study on Employees in Middle and Low Skilled Positions ZHOU Wenbin et al. (106)
- Impact of Economic Policy Uncertainty on Corporate Investment
—Based on the Mediating Effect of Investor Sentiment HUANG Hong et al. (120)
- Who Are Engaged in Agriculture: The Determinants on Rural Residents' Working Choices
..... QIN Cong et al. (129)
- Analysis on Determinants and Spatiotemporal Heterogeneity of Science and Technology Innovation
Efficiency at Chinese Provincial Level CHEN Yine et al. (137)
- Research on Potential Errors in the Measurement of Farmers' Risk Preference
—Comparison Between Experimental and Questionnaire Methods WANG Jianhua et al. (150)
- How Does Trademark Infringement Cause the Loss of Brand Equity?
—The Fuzzy-Set Qualitative Comparative Analysis CHEN Feilong et al. (163)
- Policy Uncertainty, Bank Credit Supply and Enterprise Investment ZHANG Qi et al. (173)
- Research on the Monitoring Role of Credit Rating Agencies: Based on the Perspective of Overinvestment
..... ZHAO Lijun et al. (183)

Editor and Publisher: Editorial Office of China Soft Science Magazine

Address: No. 54, Sanlihe Road, Beijing 100045

Tel: (008610) 68598270 68598287 Fax: (008610) 68598286

Http://www.cssm.com.cn E-mail: zgrkx@cssm.com.cn